
Waarom heb je destijds voor D66
gekozen?
Ik voel me geen politicus en pluis zelden 
verkiezingsprogramma’s uit. Mag ik 
waarschijnlijk niet zeggen…maar er is 
vaak lastig doorheen te komen. Bij de 
keuze voor een partij, richt ik me niet 
zo zeer op de onderwerpen die op dat 
moment toevallig in de belangstelling 
staan. Mijn keuze baseer ik op het 
principe waarin ik geloof: iedereen 
moet zoveel mogelijk dezelfde kansen 
krijgen. Ongeacht waar je wieg staat 
en ongeacht bij welke generatie je 
hoort. Daaruit volgen voor mij een 
aantal belangrijke punten, zoals goed 
en toegankelijk onderwijs, geen schuld 
maken voor volgende generaties en 
samenwerken over de grenzen van je 
gemeente, regio of land heen. Deze 
punten vind ik bij D66.

Welk verkiezingsthema gaat jou 
vooral aan het hart? 
Bestaanszekerheid is een van de 
belangrijkste thema’s. Het past goed bij 
die gelijke kansen waarin ik geloof. Wie 
onzeker is over zaken als boodschappen, 
huur en ziektekosten, heeft alle energie 
en aandacht daarvoor nodig. Iemand 
die zich afvraagt of er wel eten op tafel 
komt, heeft daarom niet dezelfde kans 
als iemand die die zekerheid wel heeft. 

We hebben natuurlijk een vangnet in 
Nederland, in de vorm van bijstand, 
maar dat niveau is laag. Bovendien 
nodigt het huidige systeem vaak 
onvoldoende uit jezelf te ontwikkelen 
en kansen voor jezelf te creëren. 

Wat zijn de plannen van D66 hierover?
Als ik tóch het programma van mijn 
partij ga uitpluizen, zie ik op deze 
thema’s mooie plannen. D66 wil dat 
het altijd loont als je vanuit de bijstand 
aan het werk gaat. Dat klinkt logisch, 
maar in de praktijk is dat te vaak niet 
zo. Mensen die net iets meer gaan 
verdienen, verliezen vaak voordelen 
waardoor er uiteindelijk minder 
overblijft. Dat kunnen we alleen maar 
landelijk oplossen. 

Dus, werken moet aantrekkelijk zijn. 
Heeft D66 nog meer plannen? 
D66 wil het bestaansminimum 
verhogen. Het bestaansminimum is 
wat we in Nederland een acceptabel 
minimum vinden om van te leven. Door 
dat te verhogen, worden de financiële 
zorgen bij een grote groep mensen 
veel minder groot. Natuurlijk zijn dit 
soort maatregelen kostbaar maar ik 
ben ervan overtuigd dat investeringen 
in de bestaanszekerheid zichzelf 
grotendeels zullen betalen. Niet alleen 

omdat mensen dan meer ruimte 
hebben om kansen te pakken, maar 
ook omdat mensen met financiële 
zorgen vaak andere problemen krijgen, 
bijvoorbeeld met hun gezondheid. De 
rust die minder financiële zorgen geeft, 
verdient zich terug door lagere kosten 
op andere gebieden.

Heeft de gemeente hierbij ook een 
taak?
Gemeenten hebben weinig speelruimte 
bij de uitvoering. Er is juist landelijk iets 
te repareren. Als dat gebeurt kunnen we 
in onze gemeente veel meer maatwerk 
leveren om mensen een duwtje in de 
rug te geven. Iedereen heeft namelijk 
net een ander duwtje nodig om weer 
mee te kunnen doen. En dat kunnen we 
als gemeente veel beter dan het Rijk.

Werken moet lonen
In de aanloop naar de verkiezingen voor de Tweede Kamer 
spreken we met enkele lokale politici. Deze week is het woord 
aan Maarten Versluis, wethouder namens D66. 

Op woensdag 
8 november 

organiseert D66 Hollands Kroon 

een discussieavond 
over een aantal belangrijke 

verkiezingsthema’s. 
Kijk op 

www.d66.nl/hollands-kroon 
voor meer informatie of 

geef je op via 
bestuur@d66hollandskroon.nl.


